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Spånga 2008-08-29 
 
 
 
Socialdepartementet 
Enheten för hälso- och sjukvård 
103 33  STOCKHOLM 
 
 
 
Betr. Remiss – Slutbetänkande Handel med läkemedel för djur 
(SOU 2008:45) 
 
 
 
Svenska Kennelklubben avstyrker förslaget att enbart apotek ska få sälja 
djurläkemedel. 
 
Svenska Kennelklubben har beretts tillfälle att lämna synpunkter på 
Socialdepartementets slutbetänkande Handel med läkemedel för djur. 
 
SKK har cirka 320 000 medlemmar och företräder drygt hälften av landets 
hundägare. Som framgår av utredningen har kostnadsutvecklingen för 
djurläkemedel varit påtagligt högre än för humanläkemedel, varför vi välkomnar 
att en ökad konkurrens skapas. 
 
Vi delar dock inte utredningens förslag att djurläkemedel endast ska säljas på 
apotek utan välkomnar möjligheter för nya konstellationer som inriktar sig mot 
djursjukhus, djurkliniker och andra veterinärer att kunna etableras och därmed 
skapa en bättre service. Denna typ av läkemedelsförsäljare ska inte vara ålagda att 
lagerhålla läkemedel för människor utan enbart vara inriktad mot djur.  
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Situationen som den är idag, oavsett vad som framförts från nuvarande 
apoteksorganisation, är att de förskrivna läkemedlen från veterinären alltför ofta 
inte finns tillgängligt på hundägarens närmaste apotek. Bilden är tyvärr att både 
veterinär och hundägare ofta får söka andra alternativ eller vänta på erforderliga 
läkemedel.  
 
Uppenbart fungerar denna ordning i t.ex. Storbritannien, varför vi har svårt att se 
att inte Sverige ska kunna gå samma väg. 
 
Med vänlig hälsning 
Svenska Kennelklubben 
 

 
 
Ulf Uddman 
Verkst. Dir. 
 


